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Protokół Nr XXI/16 
SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 31 maja 2016 roku 

 

1. Otwarcie Sesji nastąpiło o godz. 1300, zamknięcie o godz. 1522 

 

Na posiedzeniu podjęto 9 uchwał od Nr XXI/128/16 do Nr XXI/136/16. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Wójt Gminy Dąbrówno – Piotr Zwaliński 

4. Skarbnik Gminy – Danuta Tupaj 

5. Sekretarz Gminy – Grażyna Halkiewicz  

6. p. o Kierownika GOPS w Dąbrównie – Irena Podolak  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał 

proponowany porządek obrad. W posiedzeniu uczestniczyło 14 Radnych na 15 osobowy 

skład Rady Gminy Dąbrówno, w związku z czym obrady były prawomocne. 

 

Ad. 3 lit. a) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrówno za 2015 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego.  

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński poinformował, że niniejsze sprawozdanie zostało 

przekazane Radnym w ustawowym terminie.  W sprawozdaniu pokazano  poziom realizacji 

podatków i opłat lokalnych, oraz wysokość i poziom realizacji dochodów i wydatków gminy 

za rok 2015. W ubiegłym roku nie zostały zaciągnięte żadne kredyty i pożyczki.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że na podstawie art. 

199 ust. 1, pkt. 1 ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 249, 

poz. 2104 z późn. zm.) oraz art. 121 ust. 6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku przepisy 
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wprowadzające ustawę o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1241) Wójt Gminy 

Dąbrówno Zarządzeniem Nr Or.0050.32.2016 z dnia 29 marca 2016 r. przyjął roczne 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrówno za 2015 rok. Sprawozdanie to wraz ze 

wszystkimi załącznikami wymaganymi prawem, zostało przekazane Radzie Gminy 

Dąbrówno oraz przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w celu wydania 

opinii. 

Sprawozdanie to było przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówno. 

Komisja szczegółowo analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. W 

dniu 17 maja 2016 roku odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym Skarbnik 

Gminy Pani Danuta Tupaj udzielała wyczerpujących odpowiedzi i informacji o wykonaniu 

budżetu Gminy Dąbrówno za 2015 rok. 

Rezultatem prac komisji jest wydanie w dniu 17 maja 2015 roku pozytywnej opinii w sprawie 

wykonania budżetu Gminy za rok 2015 oraz działając na podstawie art. 18 a, ustawy z  dnia 

08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 r., poz. 446) 

sporządzenie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówno Panu Piotrowi 

Zwalińskiemu za 2015 rok. Opinia Komisji Rewizyjnej wraz z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówno została niezwłocznie przesłana do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński odczytał uchwałę Nr RIO.VIII-0120-

198/16 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 07 

kwietnia 2016 roku (załącznik nr 4) opiniującą pozytywnie przedłożone przez Wójta Gminy 

Dąbrówno sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2015.  

Przewodniczący Pan Andrzej Krzemiński przedstawił uchwałę Nr RIO.VIII-0120-295/16 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 20 maja 2016 roku 

dotyczącą pozytywnego zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówno 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2015 rok (załącznik nr 5). 

Po zakończonej dyskusji na temat wykonania budżetu gminy za 2015 rok Przewodniczący 

zarządził głosowanie: 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głos 

 wstrzymujących się – 0 głosy 
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Uchwała Nr XXI/128/16 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dąbrówno za 2015 rok została przyjęta 

większością głosów i stanowią załącznik nr 6 do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek (załącznik nr 7) Komisji Rewizyjnej z dnia 17 maja 

2016 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówno z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2015 rok.  

 

Ad. 3 lit. f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 

Dąbrówno z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński przed przystąpieniem 

do głosowania poinformował, że uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta 

podejmuje się w sposób jawny, bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

Rady. W XXI Sesji Rady Gminy Dąbrówno uczestniczyło 14 Radnych na 15 osobowy 

skład Rady. Bezwzględna większość ustawowego składu Rady wynosi 8 głosów.  

Przewodniczący odczytał treść uchwały i zapytał: „Kto jest za przyjęciem wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Dąbrówno z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Dąbrówno za 2015 rok”? W głosowaniu uczestniczyło 14 Radnych na 15 osobowy skład 

Rady. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosy 

Uchwała Nr XXI/129/16 w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Dąbrówno 

została przyjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński podziękował Radnym za udzielone 

absolutorium. 

 

Ad. 4 lit. a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2016 – 2025. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2025. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 9. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński odczytał treść uchwały 

i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głos 

Uchwała Nr XX/130/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 4 lit. b) zmiany w budżecie Gminy Dąbrówno na 2016 r.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie gmina na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 11. 

Skarbnik Gminy wraz z Panem Wójtem udzielali odpowiedzi na zadawane pytania związane 

ze zmianami w budżecie Gminy Dąbrówno.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXI/131/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 4 lit. c) w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Dąbrówno.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały informując o 

całokształcie utworzenia i powołania Młodzieżowej Rady Gminy Dąbrówno. Projekt uchwały 

wraz z załącznikami został przesłany Radnym we wcześniejszym terminie, celem zapoznania 

się z nim.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku, z czym Przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 
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wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXI/132/2016 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu.   

  

Ad. 4 lit. d) w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dąbrównie. 

p. o Kierownika GOPS w Dąbrównie Pani Irena Podolak przedstawiła projekt uchwały 

informując o konieczności dostosowania przepisów działalności i organizacji wewnętrznej 

ośrodka do zadań wynikających z przepisów prawa. Opracowanie zmian związane jest 

również z koniecznością ujednolicenia oraz uporządkowania prawnego zapisów Statutu.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXI/133/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  

 

Ad. 4 lit. e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość z dotychczasowym dzierżawcą. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

wydzierżawienia dz. Nr 116 o pow. 1,0000 ha położonej w miejscowości Lewałd Wielki 

dotychczasowemu dzierżawcy.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały i poddał ją 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXI/134/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 
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Ad. 4 lit. f) w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego – służebność 

przesyłu na nieruchomości stanowiących własność Gminy Dąbrówno. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił projekt uchwały. Uzasadnienie 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ją pod głosowanie.  

Głosowanie: 

 za -  14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXI/135/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

 

Ad. 4 lit. g) w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Dąbrówno.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marek Zalewski poinformował, że do urzędu 

wpłynęła skarga na bezczynność Wójta Gminy Dąbrówno w sprawie zatrutej pasieki 

środkami ochrony roślin w miejscowości Wądzyn, gmina Dąbrówno. Członkowie komisji 

rewizyjnej na posiedzeniu w dniu dzisiejszym po zapoznaniu się z dokumentacją i 

przedstawionym stanowiskiem pracownika urzędu zaopiniowali niniejszą skargę, jako 

bezzasadną. Prowadzone jest dochodzenie przez policję w tej sprawie, pobrane zostały próbki 

do badań laboratoryjnych.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść skargi, która stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński złożył wyjaśnienie w sprawie złożonej skargi, 

które stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały w związku, z czym Przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Uchwała Nr XXI/136/16 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 
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Ad. 5. Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Dąbrówno”. 

p. o. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrównie Pani Irena Podolak 

przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok ubiegły, która stanowi załącznik nr 21 

do protokołu. Pani Irena Podolak udzieliła odpowiedzi na zadawane pytania. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Dąbrówno została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu w związku, z czym Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos  

Protokół z XX Sesji Rady Gminy Dąbrówno został przyjęty większością głosów. 

 

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Dąbrówno.  

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński poinformował, że informacja o jego pracy w okresie 

międzysesyjnym w formie pisemnej została Radnym przesłana wraz z materiałami sesyjnymi 

w związku, z czym poprosił o ewentualne pytania. Informacje stanowią załącznik nr 22 do 

protokołu. 

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czemu miało służyć spotkanie z Panem Leszkiem 

Tekielskim z Radia Olsztyn? 

Wójt w odp. poinformował, że Pan Tekielski poprosił o rozmowę, a całe nagranie ze 

spotkania znajduje się na stronie internetowej Radia Olsztyn.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czy konkurs na kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Dąbrównie został rozstrzygnięty? 
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Wójt w odp. poinformował, że konkurs został rozstrzygnięty, złożone zostały dwie oferty. 

Kandydowały osoby z okolic Ostródy, mianowicie z Lubajn i Samborowa. Kandydatka  z 

Samborowa w drugim etapie konkursu osiągnęła największą ilość punków.  

Kontynuując Radna zapytała, czy spotkania z Zarządem Dróg przyniosły jakiekolwiek 

rezultaty? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że zostały złożone wnioski, które są jeszcze uzupełniane. 

Obecnie gmina czeka na ocenę formalną. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała o zmiany w zarządzie OSP Dąbrówno? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że w ubiegłą sobotę odbyły się wybory zarządu OSP 

Dąbrówno. Przedstawił skład zarządu OSP Dąbrówno.  

Kontynuując Radna zapytała, czy rozstrzygnięcia z LGD w sprawie podziału środków będą 

znane w tym roku? 

Pan Wójt potwierdził, że rozstrzygnięcie z LGD będzie w tym roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński zapytał, czego dotyczyły podpisywane 

akty notarialne w Ostródzie? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że akty notarialne podpisywane w Ostródzie dotyczyły 

ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego – służebności przesyłu dla nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Dąbrówno.  

 

Ad. 8. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy Dąbrówno.  

Radny Pan Marek Zalewski w ramach interpelacji poprosił o naprawę dziurawej nawierzchni 

drogi gminnej (odcinek ok. 500 m.) położonej w miejscowości Samin w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1259. Kontynuując Radny zgłosił wiszące gałęzie nad kładką, która została 

wybudowana przy budowie mostu w Saminie (na zakręcie). Z uwagi, że przechodzą tam 

dzieci stanowią one zagrożenie.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czy zostało wystosowane pismo w sprawie 

namalowania pasów na drodze wojewódzkiej, które zgłaszała na posiedzeniu komisji 

budownictwa w dniu 20 maja br.? 

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński potwierdził, że pismo zostało wysłane do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska poprosiła o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych 

wykoszenia poboczy dróg na Młynie Zamkowym w Dąbrównie oraz poboczy na drodze w 

kierunku Marwałdu, gmina Dąbrówno, ponieważ wysoka trawa ogranicza widoczność.  
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Radny Pan Michał Mielczarek zapytał o realizację inwestycji związanej z oświetleniem 

(lampy) w Dąbrowie, ponieważ w tej miejscowości nie ma żadnej lampy? 

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński udzielił odp. informując, że uzależnione jest to od wolnych 

środków finansowych. Jeżeli będzie ich wystarczająco to lampy mogą być wszędzie. W 

Gminie Grunwald testowane są lampy solarowe, zobaczymy jak one się sprawdzą jako 

oświetlenie uliczne. Zebranym przedstawiono procedurę nabycia lamp solarowych.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska poprosiła o zamontowanie lampy na wiadukcie w 

miejscowości Dąbrówno.  

Radny Pan Ryszard Sołobodowski zgłosił, że na Wierzbicy nie świecą dwie lampy. 

Pan Wójt poinformował, że sprawy związane z oświetleniem ulicznym prowadzone są przez 

Panią Annę Podolak – Inspektor UG Dąbrówno, która jest w stałym kontakcie z 

konserwatorem - Panem Nadolskim.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Wańkowicz w ramach interpelacji poprosiła 

o naprawę chodnika na ul. Ogrodowej w Dąbrównie, który zapadł się koło studzienki 

kanalizacyjnej i stanowi zagrożenie oraz nadmieniła o dokończeniu remontu drogi gruntowej 

w miejscowości Jabłonowo.  

Wójt w odp. poinformował, że kilka tygodni temu remontowana była droga w Pląchawach na 

odcinku 2,5 km. Zarząd Dróg Powiatowych remontował tym czasie drogę na Fiugajki 

wykorzystując bardzo dobry materiał na ten cel. Równania dróg gminnych dokonuje Pan 

Mariusz Oman, harmonogram naprawy tych dróg znajduję się  u pracownika Urzędu Gminy 

Pana Wojciecha Zakrzewskiego.  

Radny Pan Piotr Sztymelski poprosił o interwencje w sprawie drogi na odcinku od Gardyn – 

Osiekowo - Łogdowo gdzie występują utrudnienia w ruchu drogowym spowodowane 

ograniczeniem widoczności. Należy oczyścić pobocza z zakrzaczeń, zarośli i trawy.  Dodał, 

że tylko dzień przed obchodami w Gminie Grunwald wykoszona zostaje trawa na poboczach 

dróg, a potem już nic nie jest z tym robione.  

Radny Pan Janusz Szraga stwierdził, że droga o której mówił Radny Sztymelski jest drogą 

powiatową. Potwierdził, że wspomniany odcinek drogi jest niebezpieczny i należałoby 

wystosować pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w tej sprawie. Dodał, że droga do 

Wądzyna również jest niebezpieczna, należałoby usunąć zakrzaczenia i zarośla z  poboczy.  

 

Ad. 9. Sprawy różne. 

Sołtys sołectwa Dąbrówno zapytała, czy zegar znajdujący się na budynku urzędu gminy 

będzie naprawiony, ponieważ już od roku nie działa? 
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Wójt Gminy odpowiedział, że Stowarzyszenie z Niemiec wyraziło chęć naprawy zegara.  

Mieszkanka Gminy Dąbrówno Pani Katarzyna Bestvater zapytała o spotkanie, które odbyło 

się w dniu 27 kwietnia br. w świetlicy wiejskiej w Saminie, które miało dotyczyć solarów, a 

dyskusja była na temat chlewni w Saminie. Prezentacja solarów trwała bardzo krótko, a po 

tym dalszą część zebrania poprowadził Radny Pan Marek Zalewski. Czy to spotkanie było 

wiejskie, jeśli tak to dlaczego inwestorzy chlewni o nim nie wiedzieli nie było żadnego 

ogłoszenia, czy też było to spotkanie prywatne, jeśli tak, to dlaczego nie odbyło się w 

prywatnej siedzibie Pana Zalewskiego? I czy Pani Bestvater, jako mieszkanka Gminy 

Dąbrówno ma prawo zorganizować takie spotkanie? 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz w odp. poinformowała, że firma przedstawiająca 

atuty montażu solarów zgłosiła się do urzędy z prośbą o umożliwienie zorganizowania 

spotkania z mieszkańcami w tej sprawie, natomiast o dalszej tematyce spotkania urząd nie był 

informowany.  

Radny Pan Marek Zalewski ustosunkowując się do powyższych wypowiedzi stwierdził, że 

spotkanie w Saminie dotyczące solarów było zaplanowane na godz. 1900, a na 1800 

zorganizowane zostało spotkanie przez Pana Marka Zalewskiego jako Radnego Gminy 

Dąbrówno. O spotkaniu informowana była Pani Sołtys oraz mieszkańcy. W spotkaniu 

uczestniczyło 44 mieszkańców, jego celem było poznanie opinii i zdania na temat budowy 

chlewni w Saminie, czego mieszkańcy wsi się spodziewają i jakie dalsze działania ma podjąć 

Pan Zalewski, jako Radny w walce przeciwko budowie tej fermy? Radny dodał, że będzie 

działał, jako reprezentant swoich wyborców.  

Pan Włodzimierz Marchewka zapytał, czy mieszkańcy kolonii Samin mają szansę na 

kanalizację? 

Wójt w odp. poinformował, że projekt został opracowany, wnioski w tej sprawie będą 

składane we wrześniu. Największym  wyzwaniem dla gminy jest wkład własny dla tej 

inwestycji, który ma pochodzić ze sprzedaży mienia gminnego. Jeżeli gmina nie zrealizuje 

planu dochodów i, to wówczas trzeba będzie się zastanowić skąd pozyskać brakujące środki 

finansowe w wysokości 700 tys. zł. Wójt nadmienił, że ma nadzieję, iż wspólnie z Radą 

zostanie znalezione rozwiązanie.  

Sołtys Sołectwa Okrągłe zapytał, jak wygląda sprawa wywozu wydobytej kopaliny z kopalni 

w Wądzynie? 

Wójt w odp. poinformował, że porozumienie wyrażające zgodę na wywóz kopaliny z kopalni 

ciężkim sprzętem nie zostało podpisane. Transport odbywa się środkami transportu rolniczego 
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do 15t, zgodnie z pierwotną decyzją opinii środowiskowej oraz zgodnie z pierwszym 

wnioskiem przedsiębiorcy.  

Sołtys Sołectwa Okrągłe dodał, że w takiej sytuacji gmina, jak i mieszkańcy na tym nie 

skorzystają, a droga do Wądzyna będzie zniszczona.  

Wójt poinformował, że odbyło się spotkanie w tej sprawie, w którym uczestniczył Sołtys 

Sołectwa Okrągłe. Pan Wójt dodał, że był za podpisaniem niniejszego porozumienia, 

ponieważ inwestor kopalni w zamian proponował wykonanie nakładki asfaltowej, projektu 

przebudowy mostu (Młyn Zamkowy), jak również budowę chodnika. Nadmienił, że chciał 

aby ten chodnik był wybudowany zgodnie z projektem budowalnym, czyli na całej długości 

drogi powiatowej, a nie tylko na jej odcinkach. Jednak firma, jak i Starostwo nie wyraziła na 

to zgody. Mieszkańcy Dąbrówna wyrazili swój sprzeciw w tej sprawie. Zebrano ok. 340 

podpisów mieszkańców.  

Radna Pani Joanna Kaźmierska zapytała, czy firma, która chce otworzyć kopalnie w 

Wądzynie uregulowała podatki? 

Wójt w odp. poinformował, że firma korzysta z możliwości prawnych, które daje jej prawo. 

Gmina sama nie nalicza opłaty eksploatacyjnej dokonuje tego Urząd Marszałkowski w 

Olsztynie, który weryfikuje opłatę eksploatacyjną i obecnie gmina czeka na ostateczną 

weryfikację. Podatek jest płacony na bieżąco.  

Sołtys Sołectwa Tułodziad zapytała o drogę w Tułodziadzie, którą zobowiązał się naprawić 

właściciel żwirowni, kiedy będzie robiona? 

Wójt w odp. poinformował, że dokonany został już podział geodezyjny, gmina obecnie czeka 

na ostateczną mapkę geodezyjną. Ponadto podjęta była rozmowa z właścicielem żwirowni, 

który został o wszystkim poinformowany.  

Sołtys Sołectwa Elgnowo poprosiła o naprawę drogi w miejscowości Elgnowo (do Pani 

Marchlewskiej), ponieważ istniejące koleiny utrudniają przejazd.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czy istnieje możliwość postawienia stoiska z piwem 

(piwo z nalewaka) w dniu 16 czerwca br. w Dąbrównie, kiedy organizowane jest wspólne 

kibicowanie z okazji meczu Polska – Niemcy? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że organizowane jest w tym dniu kino letnie, gmina 

otrzymała pieniądze od sponsorów i jednym z nich jest właściciel pensjonatu „Zacisze”, który 

ma wyłączność na obsługę piwną, garmażeryjną, itp.  

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że również mógłby przeznaczyć  środki finansowe w 

formie sponsoringu na ten cel, dlaczego nie została taka informacja rozpowszechniona wśród 

przedsiębiorców mających do czynienia z taką branżą?  
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Wójt w odp. poinformował, że w niedługim czasie organizowane są „Dni Dąbrówna” zatem 

taka informacja na pewno zostanie do Radnego przesłana. 

Radny Pan Marek Zalewski nadmienił, że jest zainteresowany tylko dniem 16.06.2016 r. 

Dodał, że inni ludzie też czują się pokrzywdzeni. Radny stwierdził, że wszyscy 

przedsiębiorcy powinni być traktowani równo, ponieważ wszyscy są podatnikami.  

Pan Wójt ustosunkowując się do powyższej wypowiedzi stwierdził, że we wcześniejszych 

latach, Pan Zalewski będąc Radnym, jak i Przewodniczącym Rady Gminy  nie interesował się 

jak przeprowadzane są zapytania ofertowe w gminie Dąbrówno. W zeszłym roku odbyło się 

spotkanie z właścicielami klubów i barów, którzy mogliby zasponsorować zorganizowanie 

„Dni Dąbrówna” i niestety, ale nie doszliśmy do porozumienia.  

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że poruszając ten temat miał na celu umożliwienie 

udziału wszystkim chętnym, a nie tylko wybranym. Aby każdy miał „otwartą bramkę”.  

Wójt Gminy stwierdził, że wszystko odbywa się zgodnie z przepisami, poza tym Rada ma 

prawo do wglądu w dokumenty w urzędzie gminy, nie ma załatwiania czegokolwiek po 

znajomości. Pan Wójt dodał, że urząd wychodzi naprzeciw osobom zgłaszającym się do 

urzędu z pomysłem na zorganizowanie jakiejkolwiek imprezy, spotkania, itp.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zakończył 

posiedzenie XXI Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: 

Dorota Kędzierska 

 

 


